



**GB:** On the small Island of Funen, in the heart of Denmark, the story of Naturfrisk begins in 1997, when Niels Rømer and his son Nicolai bought the abandoned 'Ørbæk Bryggeri', a brewery established in 1906.

In the brewery Niels and Nicolai started the world's first commercial production of organic carbonated soft drinks. Later, other kinds of soft drink were introduced, and in 2001 the brewery again began making beer.

Since 2009 single malt whisky and other spirits has been part of the portfolio, and in 2017 the beautiful Nyborg Destilleri was established in old historical buildings in Nyborg, not far from the brewery in Ørbæk.

Today the company offers a wide range of organic soft drinks, beer and spirits sold in Denmark and in export markets around the world. Everything produced in harmony with nature and the environment and made to indulge people.

**DE:** Auf der kleinen Insel Fyn, im Herzen Dänemarks beginnt die Geschichte von Naturfrisk im Jahre 1997. Niels Rømer und sein Sohn Nicolai kauften die stillgelegte Ørbæk Brauerei, welche 1906 gegründet wurde.

Zuerst begannen Niels und Nicolai mit der kommerziellen Produktion von Bio-Limonade. Später wurden andere Sorten von Erfrischungsgetränken produziert und im Jahr 2001 wurde endlich wieder Bier gebraut.

Seit 2009 gehören Single Malt Whisky und andere Spirituosen zum unserem Portfolio.

Im Jahr 2017 wurde die Nyborg Destillerie die sich in einem historischen Gebäude in Nyborg, nicht unweit der Ørbæk Brauerei befindet, in Betrieb genommen.

Heute bietet das Unternehmen eine breite Palette von Bio-Erfrischungsgetränken, Bio-Bier und Bio-Spirituosen an, die sowohl in Dänemark, als auch weltweit verkauft werden. Produziert im Einklang mit Natur und Umwelt, um die Menschen zu verwöhnen.

## Export assortment / Exportsortiment



Ørbæk Beer



Naturfrisk Soda



Naturfrisk Juice



Naturfrisk Shot



Naturfrisk Mixer



Naturfrisk Smoothie



Macarn Mixer



Herba Flora Gin



Nyborg Gin



Fionia Spirits



Nyborg Aquavit



Isle of Fionia Whisky